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Referat bestyrelsesmøde den 6. november 2024  

Til stede: Charlotte, Martin, Mette, Rasmus, Katrine, Morten, Søren, Morten, Bolette, 

Lotte, Mie, Susanne, Signe, Kenneth, Natascha og Anna 

Afbud: Mia, Peder, Jens og Linda 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste ordinære møde 2. september 2024 

Beslutning: 

Godkendt. 

 

2. Orientering v. formanden 

Der har været møder i nogle af udvalgene.  

Der har været motionsdøgn med stor mediebevågenhed. 

 

3. Orientering v. ledelsen 

Friskolen v. Martin 

Der er fart på i friskolen, men der er god stemning, selvom der løbes stærkt. Lærerne 

hjælper hinanden.  

Der er pt. 182 elever. Der er flere børn og forældre, der viser interesse for skolen, så 

der forventes yderligere tilgang, men optag sker altid først efter samtale med elev og 

forældre samt ledelsens vurdering.  

Der har været emneuge med emnet ”OL”. Det fungerede godt, at afdelingerne var 

delt op.  

I 8. og 9. klasse er der mange anderledes dage, så det er vigtigt, at de også stadig 

holder fast i det faglige. Der kommer snart projektopgave.  

5. klasse er gået i gang med skolekomedie.  

Der kommer snart en undersøgelse til forældrene om skolens værdigrundlag. 
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Efterskolen v. Mette og Rasmus 

Der er knald på i efterskolen også.  

Der er kommet 4 udmeldinger efter efterårsferien.  

Inden efterårsferien lykkedes det os at fylde op med nye elever. Lige nu holder vi 

pause med at optage nye.  

Der har været linjefagsture. Det har været nogle gode ture med meget forskelligt 

indhold.  

Adventure race i nærområdet var en god tur, og de kunne prøve sig af i hold.  

Der har været en velbesøgt Efterskolernes dag. Det er lykkedes med at få dem til at 

komme til gymnastikopvisning og efterfølgende rundvisning og info-møder. 

Fagdage med efterfølgende skriftlig prøve, gensynsdag med sidste års elever og 

udviklingsdag med lærerne.  

I sidste uge var der OSO og brobygning.  

I denne weekend er der Superweekend med ekstra aktiviteter. 100 elever har 

tilmeldt sig. 

Som noget nyt er det kontaktgrupperne, der står for de obligatoriske fællesaftener.   

Siden sidst har vi ansat og afskediget en danselærer. Så nu har vi ansat Sigrid til at 

varetage danseundervisning. 

Der har været udfordringer med mobning, hvilket vi normalt ikke oplever. Det er der 

gjort tiltag for at forebygge.  

 

Friluftsgården v. Susanne 

Der er noget genkendeligt i hverdagen, fordi det nu kan mærkes, at vi har skabt faste 

teams og tilbagevendende begivenheder. 

Vi er gået i gang med forældresamtaler. Forældrene er meget positive i deres 

tilbagemeldinger og evaluering.  

Fra 1. januar 2025 overholder FG kravene til minimumsnormeringer.  

Vi søger ny pædagog til vakant stilling i børnehaven. 
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Lotte begynder på uddannelse som PAU. Katrine kommer tilbage fra barsel. Martin 

kommer tilbage 1. februar.  

Der har været bag-for-en-sag.  

Skal i gang med gaveproduktion og nisserier, og der skal fældes juletræer. 

Er ved at planlægge uddannelse af personalet til næste år. Holder pædagogisk dag 

den dag, hvor der er fælles udviklingsdag med bestyrelsen. Vi vil gerne arbejde mere 

med relationsbegrebet og fælles værdier omkring det. 

 

SFO v. Lotte 

Det går meget stærkt. Der er flere børn end der har været de seneste år. De nye 0. 

klasser er faldet godt til og er glade for at være der. 

Den nye gård har givet masser af liv og ungerne elsker at lege derude.  

Skal med på kursus vedr. markante forældre.  

 

4. Økonomi (revideret budget 2024) 

Det reviderede budget 2024 blev gennemgået i hovedpunkter.  

 

5. Kalender 

Der medtages kun ændringer til kalenderaftaler.  

Fællesmøde med bestyrelsen er flyttet til den 12. marts.  

Den 9. april er der bestyrelsesmøde, hvor revisor deltager. 

Den 23. april er der generalforsamling. 

 

6. Planer for gård og legeområder 

Der har været nedsat et udvalg med lærere fra hhv. friskolen og efterskolen. Det 

skulle være et legeområde for friskolen om dagen og SFO-tiden. 

Efterskoleeleverne skulle kunne bruge det til hygge.  
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Der påtænkes højbede i cortenstål på hjul. Der er en bekymring for, at rust kan 

smitte af på flisebelægning. Charlotte tager input med tilbage til udvalget.  

Nogle bænke, der er flytbare.  

 

7. Kunstgræsbanen, kan vi gøre mere? 

Vi har forsøgt at trække i nogle tråde. Kommunen har oplyst, at vi ikke skal regne 

med, at de ser på det inden jul. Pt. prioriteres Novo Nordisk og motorvej.  

Udbudsmaterialet er lavet og sendt til kvalitetssikring hos Linda. Vi afventer til vi 

kender tidshorisonten, da det ellers er for risikabelt. 

 

8. Den nye uddannelsesreform /CR 

Charlotte, Mette og Rasmus orienterede om Ungdomsuddannelsesreform. 

Efterskolerne er fredede. Fremover vil vi ikke kunne tilbyde en kvalificerende 

eksamen. Det skal træde i kraft fra år 2030.  

 

9. Fællesmøde med bestyrelsen den 12/3 

Foredrag af Bo Hejlskov om ”Low arousal og konfliktløsning” for alle 3 

institutioner. Han fortæller mere om teorien bag og værktøjer til at håndtere 

konflikter. Der laves opsamling i hver afdeling. Der afsættes pædagogiske 

udviklingstimer og sparring i den samlede ledelsesgruppe bagefter. 

 

10. Nyt fra udvalg 

Økonomiudvalg 

Vi har gennemgået det reviderede budget 2024. 

 

Byggeudvalg 

Der har været møde og listen med fremtidige planer er revideret og prioriteret.  
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Eventudvalg: 

De har holdt flere møder - både med og uden børn.  

- F.eks. koncert med danske sange uden børn og med små anretninger (efterår 

2025). 

- Vestsjællands største loppemarked med børn og forældre (forår 2025) 

Udvalget vender tilbage med datoer       

 

Derudover intet nyt fra udvalg. 

 

11.  Nyt fra medarbejderrepræsentanter 

Friluftsgården v. Sebastian 

Susanne har sagt det.  

 

Friskolen v. Bolette 

Vi løber stærkt med elevplaner og skolehjemsamtaler.  

Årsskrift er ved at være på vej.  

 

12.  Evt.  

Ingen punkter til eventuelt.  
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______________________________   ____________________________ 

Katrine Munch Olsen     Mia Søe Pedersen  

 

______________________________   ____________________________ 

Søren Tullesen     Morten F. Andersen 

 

______________________________   ____________________________ 

Peder Hermansen    Mie Dehn Poulsen 

 

______________________________ 

Anna Haugaard Jørgensen 


